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Nr OR-BR.0002.11.2019 

PROTOKÓŁ Nr XII2019 
z jedenastej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy odbytej 

w dniu 26 września 2019 r. w godzinach 15,00 - 18,00 
w sali posiedzeń w Urzędzie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Uchwały podjęte na sesji: 

l. Nr 1011X1I2019 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Gminy Miasta 
Koziegłowy. 

2. Nr 1021X1I2019 w sprawie zmian w budżecie na 2019 rok. 

3. Nr 103/X/2019 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

4. Nr 1041X1I2019 w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy i Miasta Koziegłowy nr 68/VI1/2019 
z dnia 28 marca 2019 w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej. 

5. Nr 1051X1I2019 w sprawie ustalenia Regulaminy głosowania w wyborach ławników do sądów 
powszechnych. 

6. Nr 1061X1I2019 w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Myszkowie na kadencję 
2020-2023. 

7. Nr 1071XI12019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 
z Miastem Zawiercie w przedmiocie powierzenia Miastu Zawiercie przez Gminę i Miasto 
Koziegłowy zadań własnych utrzymania czystości i porządku w gminie. 

8. Nr 1081X1I2019 w sprawie zmiany Uchwały Nr 322IXLVl/2014 Rady Gminy i Miasta 
Koziegłowy z dnia 30 października 2014 r. w sprawie określenia wzoru dek.Jaracj i 
o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami oraz określenia warunków i trybu składania 
deklaracji o wysokości opiaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za pomocą środków 
komunikacji elektronicznej składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na obszarze 
Gminy i Miasta Koziegłowy. 

9. Nr 109IXIJ2019 w sprawie nadania nazwy ronda w Mzykach - droga nr geodez.128,129. 

10. Nr 1101X1I2019 sprawie nadania nazwy ronda w Mzykach - droga nr geodez.258 i 752/1. 

11 . Nr 1111X1I2019 w sprawie zmiany Uchwały w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych, których właścicielem albo zarządzającym jest Gmina i Miasto Koziegłowy 
oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 

12. Nr 1121X1I2019 w sprawie zmiany Uchwały Nr 300IXXXIII09 Rady Gminy i Miasta 
Koziegłowy z dnia 26 marca 2009 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego niektóre 
zasady wynagradzania za pracę oraz zasady przyznawania nauczycielom zatrudnionym 
w oświatowych jednostkach organizacyjnych na tererne Gminy i Miasta Koziegłowy dodatków 
do wynagrodzenia, nagród i dodatków socjalnych. 
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13. Nr 1131XII2019 w sprawie zawarcia porozumień dotyczących finansowania wydatków 
związanych z nauczaniem religii. 

14. Nr 1141XII2019 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie do Stowarzyszenia 
o nazwie Związek Gmin i Powiatów Subregionu Północnego Województwa Śląskiego . 

15. Nr 1151XII2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu 
na realizację zadań z zakresu publicznego transportu zbiorowego 

16. Nr 1161XII2019 udzielenia pomocy finansowej dla Wojewódzkiej Komendy Policji 
w Katowicach w wysokości 8.000 zł z przeznaczeniem na zakup samochodu osobowego dla 
Komendy Powiatowej Policji w Myszkowie. 

Podjęte uchwały wraz z raportami z przeprowadzonych głosowań stanowią załączniki 

od nr l do nr 16 do protokołu. 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kołodziejczyk . 

Protokolant: Urszula Dyja. 
Radnych obecnych na sesji: 14. Radny nieobecny Pan Tomasz Lebiocki. 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 
Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Ślęczka 
Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 
Sekretarz GiM Pan Krzysztof Bąk 
Radca prawny Urzędu GiM Pan Sławomir Kania 
Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 
Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 
Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 
Kierownicy referatów Urzędu GiM Koziegłowy: Aleksandra Kucera, Edward Kaczmarzyk 
Przewodniczący Samorządu Mieszkańców Koziegłów i Rosochacza, oraz sołtys i 

Porządek obrad sesji podany w zawiadomieniu: 

l. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Gminy 

i Miasta Koziegłowy . 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2019 r. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 

Nr 68/VIV20 19 z dnia 28 marca 2019 w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
długoterminowej . 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu głosowania w wyborach ławników 
do sądów powszechnych. 
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!O. Wybór ławnika do Sądu Rejonowego w Myszkowie na kadencję 2020-2023: 
1) przedstawienie opinii Zespołu opiniującego kandydatów na ławników, 
2) powołanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania, 
3) przedstawienie sposobu głosowania przy wyborze ławnika, 
4) głosowanie tajne, 
5) ogłoszenie wyników wyborów, 
6) podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 
z Miastem Zawiercie w przedmiocie powierzenia Miastu Zawierci e przez Gminę i Miasto 
Koziegłowy zadań własnych utrzymania czystości i porządku w gminie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 322IXLVI/2014 Rady Gminy i Miasta 
Koziegłowy z dnia 30 października 2014 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji 
o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami oraz określenia warunków i trybu 
składania deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za 
pomocą środków komunikacji elektronicznej składanej przez właścicieli nieruchomości 

położonych na obszarze Gminy i Miasta Koziegłowy. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ronda w Mzykach - droga nr geodez.128,129. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ronda w Mzykach - droga nr geodez. 258 

i 752/1. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem albo zarządzającym jest Gmina i Miasto 
Koziegłowy oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 300IXXXIII09 Rady Gminy 
i Miasta Koziegłowy z dnia 26 marca 2009 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego 
niektóre zasady wynagradzania za pracę oraz zasady przyznawania nauczycielom 
zatrudnionym w oświatowych jednostkach organizacyjnych na terenie Gminy i Miasta 
Koziegłowy dodatków do wynagrodzenia, nagród i dodatków socjalnych. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumień dotyczących finansowania wydatków 
związanych z nauczaniem religii. 

18. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy i Miasta Koziegłowy za I półrocze 2019 r. 
19. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

20. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 

21. Interpelacje i zapytania radnych. 
22. Wolne wnioski i informacje. 
23. Zakończenie obrad II Sesji. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kołodziejczyk dokonała otwarcia sesji, 
powitała przybyłych na sesję radnych, zaproszonych gości oraz wszystkich zebranych. 
Poinformowała, że na dzisiejszej sesji gościmy laureatów ogólnopolskiego konkursu "Sposób 
na sukces" Państwa Adama i Roksanę Będkowskich . 
Państwo Będkowscy brali udział w 19 edycji konkursu na najlepsze działania kreujące 

przedsiębiorczość na obszarach wiejskich , organizowanym przez Centrum Doradztwa Rolniczego 
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w Brwinowie, pod Patronatem Honorowym Prezydenta Rzeczpospolitej Polskiej Pana Andrzeja 
Dudy. Pan Będkowski znalazł się gronie finalistów, w kategorii indywidualnej za przedsięwzięcie 
"Produkcja serów twarogowych podpuszczkowych smakowych z mleka krowiego" , które zostały 
uruchomione w ramach prowadzonej działalności gospodarstwa rolnego. 
Gala finałowa odbyła się w dniu 20 września br. w Pałacu Belweder w Warszawie. Podkreśliła, 
że sukces Państwa Będkowskich przyczynia się również do promocji Gminy i Miasta Koziegłowy 
jak i całego regionu. Każdy sukces wiąże się z ogromem ciężkiej pracy, a praca ta przyniosła 
osiągnięcia. Życzyła, aby produkty Państwa Będkowskich były wszędzie rozpoznawalne, również 
z logo Gminy. Serdecznie pogratulowała i życzyła dalszych sukcesów. 
Burmistrz Pan Jacek Ślęczka podkreślił, że cieszymy się, iż Państwo Będkowscy mimo młodego 
wieku, stawiają na przetwórstwo rolno-spożywcze. Państwo Będkowscy są wpisani w program 
innowacyjny i będą pod nadzorem uczelni wprowadzać nowości. Życzył aktywności i dalszych 
sukcesów. 
Pani Przewodnicząca wraz z Panem Burmistrzem wręczyli laureatom nagrodę, życząc by była 
motywatorem do dalszej pracy. 
Nagrodę dla Państwa wręczyła również Kierownik Działu Rozwoju Obszarów Wiejskich Ośrodka 
Doradztwa Rolniczego w Częstochowie Pani Monika Mrożek, z którą Państwo Będkowscy 

na co dzień współpracują przy wdrażaniu projektów. 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że zgodnie z listą 
obecności w sesji uczestniczy 14 radnych. 
Stwierdziła, że sesja jest prawomocna. 
Listy obecności radnych i sołtysów i stanowią załączniki nr 18,19 do protokołu. 

Ad. pkt 2 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że po zwołaniu sesJI 
wpłynęły projekty uchwał: 

- w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie do Stowarzyszenia o nazwie Związek 
Gmin i Powiatów Subregionu Północnego Województwa Śląskiego, 
- w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu na realizację zadań 
z zakresu publicznego transportu zbiorowego 
- w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Policji z przeznaczeniem na zakup samochodu 
osobowego dla Komendy Powiatowej Policji w Myszkowie. 

Zaproponowała rozszerzenie porządku obrad bieżącej sesji o podjęcie wyżej wymienionych uchwal. 
Zaproponowała rozpatrzenie wymienionych projektów uchwał jako punkty 18,19,20 porządku 

obrad i przesunięcie pozostałych. 
Zapytała czy radni mają uwagi do przedstawionej propozycji lub inne wnioski w sprawie porządku 
obrad. Wobec tego , że radni nie zgłaszali uwag Pani Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie 
nad porządkiem obrad sesj i z przedstawioną zmianą. 

Porządek obrad Sesji wraz z zaproponowaną zmianą został przyjęty 13 głosami "za" i jednym głosie 
.,przeciw" . 
Raport z przeprowadzonego zgłosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
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Uchwalony porządek obrad: 
l. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Gminy 

i Miasta Koziegłowy . 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2019 r. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 

Nr 68/VII/20 19 z dnia 28 marca 2019 w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
długoterminowej. 

9.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu głosowania w wyborach ławników 
do sądów powszechnych. 

10. Wybór ławnika do Sądu Rejonowego w Myszkowie na kadencję 2020-2023: 
l) przedstawienie opinii Zespołu opiniującego kandydatów na ławników, 
2) powołanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania, 
3) przedstawienie sposobu głosowania przy wyborze ławnika, 
4) głosowanie tajne, 
5) ogłoszenie wyników wyborów, 
6) podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 
z Miastem Zawiercie w przedmiocie powierzenia Miastu Zawiercie przez Gminę i Miasto 
Koziegłowy zadań własnych utrzymania czystości i porządku w gminie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 322IXL VU20 14 Rady Gminy i Miasta 
Koziegłowy z dnia 30 października 2014 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji 
o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami oraz określenia warunków i trybu 
składania deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za 
pomocą środków komunikacji elektronicznej składanej przez właścicieli nieruchomości 

położonych na obszarze Gminy i Miasta Koziegłowy. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ronda w Mzykach - droga nr geodez.128,129. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ronda w Mzykach - droga nr geodez. 258 

i 752/ l. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem albo zarządzającym jest Gmina i Miasto 
Koziegłowy oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 3001XXXIl/09 Rady Gminy 
i Miasta Koziegłowy z dnia 26 marca 2009 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego 
niektóre zasady wynagradzania za pracę oraz zasady przyznawania nauczycielom 
zatrudnionym w oświatowych jednostkach organizacyjnych na terenie Gminy i Miasta 
Koziegłowy dodatków do wynagrodzenia, nagród i dodatków socjalnych. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumień dotyczących finansowania wydatków 
związanych z nauczaniem religii. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie 

do Stowarzyszenia o nazwie Związek Gmin i Powiatów Subregionu Północnego 

Województwa Śląskiego. 
19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu na 

realizację zadań z zakresu publicznego transportu zbiorowego. 
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20. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Wojewódzkiej Komendy 
Policji w Katowicach w wysokości 8.000 zł z przeznaczeniem na zakup samochodu 
osobowego dla Komendy Powiatowej Policji w Myszkowie. 

21. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy i Miasta Koziegłowy za I półrocze 2019 r. 
22. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
23. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych 

wokresie międzysesyjnym. 
24. Interpelacje i zapytania radnych. 
25. Wolne wnioski i informacje. 
26. Zakończenie obrad II Sesji. 

Ad. pkt 3 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że protokół z poprzedniej 
sesji wywieszony był na tablicy ogłoszeń i był do wglądu w Biurze Rady, każdy miał możliwość 
zapoznania się z nimi. W regulaminowym terminie nie wpłynęły żadne poprawki bądź uzupełnienia 
do protokołu. Zaproponowała więc przystąpienie do głosowania nad przyjęciem protokołu. 
Protokół z poprzedniej sesji. która odbyła się w dniu Ol sierpnia 2019 roku został przyjęty 13 
głosami "za", przy jednym głosie "przeciw". 
Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Ad. pkt 4 

Rada Gminy i Miasta Koziegłowy jednogłośnie powołała Komisję Uchwał i Wniosków 
w składzie: l. Pani Jadwiga Balińska 

2. Pani Monika Skrobarczyk 
3. Pan Andrzej Szóstak 

Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Ad. pkt 5 

Pan Andrzej Szóstak przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi ( załącznik 
nr 23 do protokołu). 
Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że skarga dotyczy zawierania 
umów na usługę audytu wewnętrznego - poniżej progu zamówień publicznych 30 000 Euro bez 
ogłoszenia na stronach BlP. Procedura uregulowana jest w zarządzeniu Burmistrza , nie ma 
obowiązku umieszczania tego rodzaju zamówienia na BlP. Nadmieniła, że Skarżąca skarży 81 
jednostek samorządu - gmin i powiatów. 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr lOl/XII2019 w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Gminy i Miasta Koziegłowy 
została przyjęta 14 głosami "za" (jednogłośnie) . 

Ad. pkt 6 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 2019 r. 
(załącznik nr 24 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 
Uchwala l02/XII2019 w sprawie zmian w budżecie 2019 roku została przyjęta 14 głosami "za" 
( jednogłośnie). 
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Ad. pkt 7 

Pani Jadwiga Balińska przedstawiła projekt uchwały w sprawIe zmIan Wieloletniej 
Prognozie Finansowej ( załącznik nr 25 do protokołu). 
Radni nie 'Wllosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 103/XI/20l9 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozie Finansowej została przyjęta 14 
głosami "za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 8 

Pan Andrzej Szóstak przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy 
i Miasta Koziegłowy Nr 68/VII/2019 z dnia 28 marca 2019 w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
długoterminowej (załącznik nr 26 do protokołu). 
Pani Przewodnicząca poinformowała, że jest to uchwała korygująca - zaciągnięcie pożyczki nastąpi 
w dwóch ratach, nie zaciągamy nowej pożyczki. 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 104/XI/20l9 w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy i Miasta Koziegłowy Nr 
68/VIII20 19 z dnia 28 marca 2019 w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej została 

przyjęta 14 głosami "za" ( jednogłośnie). 

Ad. pkt 9 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu 
głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych (załącznik nr 27 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 10S/XI/2019 w sprawie ustalenia Regulaminu głosowania w wyborach ławników 
do sądów powszechny została przyjęta 14 głosami "za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 10 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że przystępujemy obecnie 
do wyboru ławników sądowych. Poprosiła Przewodniczącą Zespołu opiniującego kandydatów na 
ławników Panią Jadwigę Balińską o przedstawienie opinii o zgłoszonej kandydatce na ławnika. 

ad.l) Przewodnicząca Zespołu Pani Jadwiga Balińska i przedstawiła opinię Zespołu ds. 
zaopiniowania kandydatów na ławników o zgłoszonych kandydatach na ławników (opinia stanowi 
załącznik nr 28 do protokołu); 

ad. 2) Rada GiM jednogłośnie powołała Komisję Skrutacyjną do przeprowadzenia głosowania 
tajnego, w składzie: 

l. Pan Marcin Będkowski 

2. Pan Leonard Jagoda 

3. Pan Dariusz Stuła. 

Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
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ad. 3) Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że głosowanie odbędzie 
się zgodnie z Regulaminem głosowania w wyborach ławników uchwalonym na dzisiejszej sesji . 
Przedstawiła sposób głosowania, a mianowicie: Wyboru dokonuje się przez postawienie znaku 
x w kratce obok wyrazu "tak" opowiadając się w ten sposób za wyborem, lub w kratce obok 
wyrazu "nie" opowiadając się w ten sposób przeciwko wyborowi tego kandydata na ławnika. 
Postawienie przy nazwisku kandydata znaku x jednocześnie w kratce obok wyrazu "tak", 
jak i w kratce obok wyrazu "nie" lub nie postawienie znaku "x" w kratce ani obok wyrazu "tak" 
ani obok wyrazu "nie " powoduje nieważność głosu. 
Pani Przewodnicząca poprosiła o przeprowadzenie głosowania tajnego. 

ad. 4) Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie tajne, zgodnie z Regulaminem głosowania. 

Po przeprowadzonym głosowaniu tajnym Przewodnicząca Rady zarządziła 10 minutową przerwę, 
by w tym czasie Komisja Rewizyjna ustaliła wyniki głosowania tajnego. 

ad. 5) Komisja Skrutacyjna ogłosiła wyniki wyborów - Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Pan 
Marcin Będkowski odczytał protokół z ustalenia wyników głosowania w wyborach ławnika 
do Sądu Rejonowego w Myszkowie . Zgłoszona kandydatka Pani Iwona Okularczyk została 
wybrana na ławnika. 

Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik nr 30, karty do głosowania stanowią załącznik 
nr 31 do protokołu. 

ad. 6) Pani Jadwiga Balińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyboru ławnika ( załącznik 
nr 32 do protokołu). Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr l06IXI/2015 w sprawie wyboru ławnika na kadencję została przyjęta 14 głosami "za" 
(jednogłośnie ). 

Ad. pkt 11 

Pani Andrzej Szóstak przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia międzygminnego z Miastem Zawiercie w przedmiocie powierzenia Miastu Zawiercie 
przez Gminę i Miasto Koziegłowy zadań własnych utrzymania czystości i porządku w gminie 
( załącznik nr 33 do protokołu). 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że uchwała podejmowanajest 
asekuracyjnie, ponieważ dotychczasowy operator podnosi stawki i prawdopodobnie w przyszłym 
roku stawka może wzrosnąć o 100%. Miasto Zawiercie posiada swój teren do składowania 

odpadów, więc gdyby opłata za odpady miała wzrosnąć o ponad 100% , wówczas zawarte zostanie 
stosowne porozumienie z Miastem Zawiercie. Na dzień dzisiejszy Gmina Koziegłowy ma naj niższą 
stawkę za odpady. Kwota jaką żąda Firma to minimum 18 zł. 

Pan Andrzej Szóstak podkreślił, że Państwo Sołtysi powinni przygotować mieszkańców na to, 
że będzie podwyżka za odpady. 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr l07IXI/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 
z Miastem Zawiercie w przedmiocie powierzenia Miastu Zawiercie przez Gminę i Miasto 
Koziegłowy zadań własnych utrzymania czystości i porządku w gminie została przyjęta 14 głosami 
"za" (jednogłośnie). 
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Ad. pkt 12 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
322/XLVV2014 Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 30 października 2014 r. w sprawie 
określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami oraz określenia 
warunków i trybu składania deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi za pomocą środków komunikacji elektronicznej składanej przez właścicieli 
nieruchomości położonych na obszarze Gminy i Miasta Koziegłowy. 
( załącznik nr 34 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 108/XIf2019 w sprawie zmiany Uchwały Nr 3221XLVI/2014 Rady Gminy i Miasta 
Koziegłowy z dnia 30 października 2014 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 
opłaty za gospodarowanie odpadami oraz określenia warunków i trybu składania deklaracji 
o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za pomocą środków komunikacji 
elektronicznej składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na obszarze Gminy i Miasta 
Koziegłowy została przyjęta 14 głosami "za" Uednogłośnie). 

Ad. pkt 13 

Pani Jadwiga Balińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ronda 
w Mzykach - droga nr geodez.128, 129 ( załącznik nr 35 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 109/XIf2019 w sprawie nadania nazwy ronda w Mzykach - droga nr geodez.128,129 
została przyjęta 14 głosami "za" Uednogłośnie). 

Ad. pkt 14 

Pan Andrzej Szóstak przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ronda 
w Mzykach - droga nr geodez.258 i 752/1 (załącznik nr 36 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwala Nr 110/XIf2019 w sprawie nadania nazwy ronda w Mzykach - droga nr geodez.258 
i 752/1 została przyjęta 14 głosami "za" Uednogłośnie). 

Ad. pkt 15 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem albo zarządzającym jest 
Gmina i Miasto Koziegłowy oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów (załącznik nr 37 
do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 111/XIf2019 w sprawie zmiany Uchwały w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych, których właścicielem albo zarządzającym jest Gmina i Miasto Koziegłowy oraz 
warunków i zasad korzystania z tych obiektów została przyjęta 14 głosami "za" Uednogłośnie). 
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Ad. pkt 16 

Pani Jadwiga Balińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Nr 300/XXXII!09 Rady Gminy i Miasta Koziegłowy z dnia 26 marca 2009 r. w sprawie ustalenia 
regulaminu określającego niektóre zasady wynagradzania za pracę oraz zasady przyznawania 
nauczycielom zatrudnionym w oświatowych jednostkach organizacyjnych na terenie Gminy 
i Miasta Koziegłowy dodatków do wynagrodzenia, nagród i dodatków socjalnych ( załącznik nr 38 
do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 112/X1/2019 w sprawie zmiany Uchwały Nr 300IXXXlIl09 Rady Gminy i Miasta 
Koziegłowy z dnia 26 marca 2009 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego niektóre zasady 
wynagradzania za pracę oraz zasady przyznawania nauczycielom zatrudnionym w oświatowych 
jednostkach organizacyjnych na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy dodatków do wynagrodzenia, 
nagród i dodatków socjalnych została przyjęta 14 głosami "za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 17 

Pan Andrzej Szóstak przedstawił projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumlen 
dotyczących finansowania wydatków związanych z nauczaniem religii ( załącznik nr 39 do 
protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do proj ektu uchwały. 

Uchwala Nr 113/X1/2019 w sprawie zawarcia porozumień dotyczących finansowania wydatków 
związanych z nauczaniem religii została przyjęta 14 głosami "za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 18 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
utworzenie i przystąpienie do Stowarzyszenia o nazwie Związek Gmin i Powiatów Subregionu 
Północnego Województwa Śląskiego ( załącznik nr 40 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 114/X1/2019 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie 

do Stowarzyszenia o nazwie Związek Gmin i Powiatów Subregionu Północnego Województwa 
Śląskiego została przyjęta 14 głosami "za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 19 

Pani Jadwiga Balińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Myszkowskiemu na realizację zadań z zakresu publicznego transportu 
zbiorowego (załącznik nr 41 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 115/X1/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu na 
realizację zadań z zakresu publicznego transportu zbiorowego została przyjęta 14 głosami "za" 
(jednogłośnie ). 
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Ad. pkt 20 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Wojewódzkiej Komendy Policji w Katowicach w wysokości 8.000 zł 
z przeznaczeniem na zakup samochodu osobowego dla Komendy Powiatowej Policji w Myszkowie 
( załącznik nr 42 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 1161XII2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Wojewódzkiej Komendy 
Policji w Katowicach w wysokości 8.000 zł z przeznaczeniem na zakup samochodu osobowego 
dla Komendy Powiatowej Policji w Myszkowie została przyjęta 14 głosami "za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 21 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk udzieliła głosu Panu Burmistrzowi, celem 
przedstawienia informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy i Miasta Koziegłowy za pierwsze 
półrocze 2019 r. 
Burmistrz Pan Jacek Ślęczka poinformował, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym złożył 
informację o przebiegu wykonania budżetu GiM Koziegłowy za pierwsze półrocze 2019 r. -
zarządzeniem z dnia 09.08.2019 r. przedłożył informację Radzie GiM Koziegłowy oraz 
Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Katowicach. Następnie przedstawił informację 

o przebiegu wykonania budżetu Gminy i Miasta Koziegłowy za l półrocze 2019 r. 
( informacja oraz informacje o przebiegu planu finansowego Zespołu Usług Komunalnych, G-M 
Ośrodka Pomocy Społecznej , M-G Ośrodka Promocji Kultury , Zespołu Ekonomiczno
Administracyjnego Oświaty Samorządowej oraz placówek oświatowych stanowią załącznik nr 43 
do protokołu). 
Wykonanie dochodów i wydatków budżetowych Gminy i Miasta Koziegłowy na dzień 30 czerwca 
2019 roku przedstawiało się następująco: 
- dochody budżetu zostały wykonane w wysokości 35.455.451,04 zł, tj. 41,37 % planu, w tym: 
dochody bieżące 33.318.769,64 zł (56,11%), dochody majątkowe 2.136.681,40 zł (8,12%); 
- poniesiono wydatki w wysokości 30743.501,98 zł, stanowią 33,80 % wydatków planowanych, 
w tym: wydatki bieżące 28.311.375,38 zł ( 50,22%), wydatki majątkowe 2.432.126,60 zł ( 7,03%). 
Wystąpiła nadwyżka budżetowa w wysokości 4.711.949,06 zł przy planowanym deficycie 
w wysokości 5.262.064,31 zł. 
Rozchody budżetu wynosiły 910.165 zł., a dotyczą spłat rat kredytów i pożyczki, zgodnie z planem 
i zawartymi umowami: Bank Spółdzielczy 224.165 zł., ING Bank 305.000 zł , WFOŚ 381.000 zł. 
Planowane przychody budżetu 2019 r. wynoszą 3.178.330 zł: planowany kredyt długoterminowy 
w wysokości 1.758.330 zł , pożyczki w WFOŚiGW w Katowicach w kwocie 1.420.000 zł 
Pan Burmistrz poinformował, że nie uzyskane dochody majątkowe wynikają z dofinansowania 
zewnętrznego i rozpoczętych zadań inwestycyjnych. Poinformował, że na dzisiejszej sesji dokonano 
korekt planowanych dochodów i wydatków, która gwarantuje bezpieczną i stabilną realizację zadań, 
w tym zadań majątkowych. 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, 

Obrachunkowa w Katowicach wydała pozytywną opinię o informacji 
wykonania budżetu za pierwsze półrocze ( załącznik nr 44 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do przedstawionej informacji. 

że Regionalna Izba 
dotyczącej przebiegu 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy i Miasta Koziegłowy za I półrocze 2019 r. została 
przyjęta 14 głosami "za" ( jednogłośnie). 
Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 
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Ad. pkt 22 

Na wstępie Burmistrz Pan Jacek Ślęczka podziękował Radzie za przyjęcie uchwał 
w dniu dzisiejszym. Uchwała budżetowa korygująca plan dochodów i wydatków pozwoli 
na bezpieczna realizację projektów i wniosków. Następnie przedstawił informację o działalności 
w okresie międzysesyjnym: 

- podpisano aneks z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska, by w pełni zrealizować 
do 29.05.2020 r. dotację i pożyczkę na wymianę pieców grzewczych na ekologiczne - eko 
groszek, kl.V. Po dzisiejszej sesji zostanie uruchomiony dodatkowy nabór. Również po dzisiejszej 
sesji mieszkańcy, którzy dokonali wymiany źródła ciepła otrzymają zwrot - do 5.000 zł. 

- dzisiejsza zmiana w budżecie pozwoli, by 20-25 beneficjentów mogło skorzystać z dotacji na 
wymianę pieców węglowych na gazowe; 

-Spółka Gazownicza Zabrze rozpoczęła prace projektowe dla części Koziegłów -Rosochacz, Lgota 
Górna i Gniazdów. Dla miejscowości Mysłów, Osiek, Koziegłówki i Cynków zbierane są deklaracje 
o chęci przyłączenia do sieci gazowej. W części Krusina dokonywana jest zmiana pod kątem 
przyłączenia Cynkowa; 

- w związku z trwającym remontem dróg gminnych podziękował wszystkim zaangażowanym 
w uzyskanie przez Gminę prawa do dysponowania gruntem . Podkreślił, że tylko tytuł własności 
upoważnia do budowy inwestycji. Gmina musi być dysponentem gruntów zajętych pod drogę; 

- uczestnicy Uniwersytetu III Wieku reprezentowali naszą Gminę w igrzyskach III Wieku 
na Ukrainie; 

- w dniu dzisiejszym została podjęta uchwała o pomocy finansowej dla powiatu Myszkowskiego 
na realizację zadań z zakresu publicznego transportu zbiorowego. Ma nadzieję, że transport 
zbiorowy będzie przedmiotem szczegółowej analizy, bo stworzona szkieletowa linia na terenie 
powiatu , gdzie autobus jedzie około 2 godzin to problem wymagający rozwiązań. Na terenie Gminy 
i Miasta transport zbiorowy i szkolny realizowany jest w sposób prawidłowy.za zgodą przewoźnika 
dokoptowane zostały kolejne miejscowości. Jeżeli będą wnioski mieszkańców w zakresie 
usprawnień, to Gmina i ZEAOS gotowi są do rozmów. Planowane jest spotkanie w zakresie 
transportu regionalnego, m.in. Częstochowa. Kurs Koziegłowy - Tarnowskie Góry jest realizowany. 
Problemy są z kursami autobusów realizowanymi przez PKS Częstochowa. Przeprosił 

korzystających z kursów PKS Częstochowa , ale nie jesteśmy w stanie wpłynąć na to 
Przedsiębiorstwo. Są podmioty, które złożyły akces uruchomienia linii Koziegłowy- Częstochowa. 
W przyszłym tygodniu będą spotkania z podmiotami, które w przyszłości mogą uruchomić 

te połączenia; 

- dwukrotnie uczestniczył w Zarządzie Miejsko-Gminnym, OSP na temat przygotowania zawodów 
gminnych i powiatowych zawodów pożarniczych. Pogratulował jednostkom, które po raz pierwszy 
uczestniczyły w zawodach oraz jednostkom, które wystawiły drużyny w każdej kategorii tj. Cynków 
i Mysłów. Poinformował, że 20 jednostek OSP z naszego terenu złożyło zapotrzebowania na środki, 
które można pozyskać z MSWiA oraz WFOŚ; 

- realizowane są projekty miękkie ( GMOPS) , otwarty jest projekt dla świetlic środowiskowych 
( Ośrodek Kultury) 
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- zakończył się remont Przedszkola w Starej Hucie , obecnie wyposażana jest kucłmia 
i pomieszczenia towarzyszące . Realizowany jest drugi projekt, w tym wyposażenie czwartego 
oddziału; 

- zakończył się etap budowy ponad 70 instalacji fotowoltaicznych dla mieszkańców GiM 
Koziegłowy; 

- rozstrzygnięto przetarg na termomodernizację budynku komunalnego w Pińczycach; 

- otrzymamy dofinansowanie do dróg z funduszu ochrony gruntów rolnych na drogę Mysłów
Gliniana Góra/Brzeziny, 

- z Urzędem Marszałkowskim i Zarządem Dróg Wojewódzkich podjęto ustalenia dotyczące projektu 
obwodnicy Koziegłów do konsultacji społecznych. W planach nie ma natomiast inwestycji 
związanej z remontem drogi wojewódzkiej 789 ; 

- przedstawił perspektywę finansową na najbliższe lata ze środków zewnętrznych - z 85% do 70% 
kosztów kwalifikowanych zmniejsza się dofinansowanie. Gmina i Miasto Koziegłowy złożyła 
wstępny podział i zapotrzebowanie na środki finansowe. Myśli , że RPO będzie opierał się na 
naszych wnioskach; 

- odbyło się spotkanie dotyczące transportu publicznego bezpieczeństwa na terenie powiatu 
myszkowskiego; 

- podziękował Radzie za podjęcie w dniu dzisiejszym uchwały o przystąpieniu do Stowarzyszenia 
Związku Gmin i Powiatów Subregionu Północnego Województwa Śląskiego, co pozwoli na 
realizację celów Regionalnych Inwestycji Terytorialnych w subregionie w unijnej perspektywie 
finansowej; 

- w dniu 16.08.br. uczestniczył w uroczystej sesji Sejmiku z okazji !OD rocznicy wybuchu Powstania 
Śląskiego, w której uczestniczył również Prezydent RP Pan Andrzej Duda 

- odbyły się negocjacje w sprawie nabycia udziału w nieruchomości w Koziegłowach przy 
ul. Woźnickiej po cenie operatu szacunkowego. Gmina będzie właścicielem całego budynku, gdzie 
znajduje się mieszkanie komunalne; 

- prowadzone są negocjacje cenowe z operatorem, który żąda kolejnych podwyżek cen za odbiór 
odpadów, więc aby mieć alternatywę w dniu dzisiejszym podjęto uchwałę w sprawie porozumienia 
międzygminnego z Miastem Zawiercie w przedmiocie powierzenia Miastu Zawiercie przez Gminę 
i Miasto Koziegłowy zadań własnych utrzymania czystości i porządku w gminie. Przygotowujemy 
się do różnych rozwiązań w zakresie gospodarki odpadami, planuje się zakup pojemników 
na odpady, ponieważ obecne są własnością operatora. W sytuacji awaryjnej Gmina będzie posiadała 
własne pojemniki, z których będzie można korzystać; 

- odbywały się narady z dyrektorami placówek oświatowych dotyczące organizacji roku szkolnego, 
dowozu uczniów i negocjacji ze związkami zawodowymi w zakresie uregulowania dodatków 
za wychowawstwo dla nauczycieli przedszkoli; 

- podpisano umowę z Gminą Poraj i ścieki z Lgoty Nadwarcia odbierane są na oczyszczalni 
w Żarkach Letnisku. Wyraził, że 108 przyłączy kanalizacyjnych będzie skutecznie zrealizowane. 
Mamy pozwolenie i złożony wniosek na budowę kanalizacji w Oczku. 
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- po konsultacjach z mieszkańcami Koziegłów w przyszłym tygodniu będzie do wglądu ostateczna 
wersja kanalizacji. % kanalizacji sanitarnej od ul. Żareckiej do Woźnickiej będzie przy drodze 789, 
przez co koszt będzie 2-3 wyższy od wcześniejszych wariantów. Brak zgód mieszkańców 

spowodował to, że z tańszej wersji nie możemy skorzystać; 

- podziękował Dyrekcji i nauczycielom szkoły w Pińczycach za zorganizowanie wyjazdu 
edukacyjnego do Niemiec dla laureatów Ogólnopolskiego Konkursu Historyczno - Literackiego 
"Polskie Więźniarki w Ravensbriick"; 

- zaprosił zebranych do udziału w Gminny m Dniu Zdrowia, który odbędzie się w dniu jutrzejszym 
w Ośrodku Promocji Kultury w Koziegłowach od godz. 16,00; 

- w dniu 1O.IO.br w godz. 10,00-13,00 w Ośrodku Promocji Kultury odbędzie się konferencja 
dla mikro przedsiębiorców, celem wypracowania form współpracy do budowania partnerstwa; 

Ad. pkt 23 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk przedstawiła informację o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 01 sierpnia 2019 r. podejmowane działania to: 
przygotowanie porządku obrad bieżącej 
zwołanie wspólnego posiedzenia Komisji 
praca nad materiałami sesyjnymi. 

W okresie międzysesyjnym do Rady Gminy i Miasta wpłynęły pisma: 

- pismo Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Katowicach przekazujące wniosek 
mieszkańców Koziegłówek w zakresie nielegalnego odprowadzania ścieków do rowu publicznego 
- sprawa zostanie rozpatrzona na kolejnej sesji Rady. 

- informacja, iż została wydana książka Honorowego Obywatela Gminy i Miasta Koziegłowy 
pl. " Władysław Froch w poszukiwaniu tożsamości". Pan Froch prowadził działalność kronikarską 
na rzecz Ziemi Koziegłowskiej. Książki można zakupić w wydawnictwie Katolickiego 
Uniwersytetu Lubelskiego; 

- pismo mieszkańca Zabijaka o przekształcenie działki rolnej pod zabudowę oraz mieszkańców 
Sosnowca dotyczące zmiany planu zagospodarowania przestrzennego w Miłości z przeznaczeniem 
na zabudowę letniskową. Pani Przewodnicząca poinformowała, że w tych miejscowościach plan jest 
uchwalony i funkcjonuje; 

- pisma pracowników jednostek organizacyjnych : Zespołu Usług Komunalnych, Zespołu 

Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół, Gminno-Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej oraz 
Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury o podwyższenie wynagrodzenia za pracę. Pani Przewodnicząca 
Rady poinformowała, że regulacja płac nastąpi od 1.10.br.; 

- pismo mieszkańców ul. Bema w Koziegłowach o skorygowanie przebudowy ul. Bema. 
Na wspólnym posiedzeniu Komisji był przedstawiciel mieszkańców i udzielono mu wyjaśnień 
w sprawie drogi. Podkreśliła, że Gmina nie może inwestować na gruntach nie będących jej 
własnością; 
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- w dniu dzisiejszym wpłynęło pismo rodziców dzieci uczęszczających do szkoły w Częstochowie 
o podjęcie tematu dotyczącego połączeń autobusowych PKS Częstochowa. Młodzież ma problemy 
komunikacyjne związane z brakiem realizacji części usług świadczonych przez PKS Częstochowa. 

Do wiadomości wpłynęły pisma: 

- pismo Śląskiej Izby Rolniczej w Katowicach informujące o wyborze nowych władz na VI 
kadencję. Delegatami do Śląskiej Izby Rolniczej z Gminy i Miasta Koziegłowy są : Pan Piotr 
Kołodziejczyk i Pani Justyna Błońska; 

- pismo Radnej Pani Jadwigi Balińskiej i jednostki OSP w Gniazdowie o zakup przez Gminę 
i Miasto Koziegłowy działki nr 2979 w Gniazdowie , która położona jest w bezpośrednim 
sąsiedztwie remizy strażackiej, świetlicy środowiskowej i punktu lekarskiego. Na wspólnym 
posiedzeniu Komisji dyskutowano nad wnioskiem, sprawa będzie rozeznana; 

- pismo Zarządu OSP w Starej Hucie o pomoc w zakupie zestawu hydraulicznego rozpieraków 
i nożyc do zamontowania w nowym samochodzie pożarniczym (koszt urządzenia: 55.000 zł). Pani 
Przewodnicząca podkreśliła, że jednostka musi jeszcze poczekać na realizację wniosku; 

- pismo OSP w Koziegłowach o udzielenie dotacji w kwocie 12.000 zł na remont strażnicy OSP. 
Pani Przewodnicząca Rady wyjaśniła, że w dniu dzisiejszym stosowana zmiana w budżecie została 
dokonana; 

- pismo OSP Winowno informujące o planach inwestycyjnych oraz aktualnej sytuacj i w jednostce -
zgodnie z wnioskiem przedstawionym przez Burmistrza na Zarządzie Miejsko-Gminnym OSP 
w dniu 06 sierpnia br. Pani Przewodnicząca Poinformowała, że jednostka nie wykorzystał środków 
w wys. 30.000 zł na jubileusz, ale poczeka na środki do nowego budżetu; 

- pismo Sołtysa wsi Mysłów zawierające pytania do Radnych dotyczące procedowanej przez Rząd 
mega ustawy telekomunikacyjnej. Pismo z pytaniami zostało wręczone radnym na wspólnym 
posiedzeniu Komisji; 

- kopie wniosków do budżetu na 2020 rok, które wpłynęły do wiadomości Rady GiM otrzymali 
wszyscy radni. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejna sesja Rady Gminy i Miasta Koziegłowy odbędzie 
Się w dniu 24 października br. 

Ad. pkt 24 

Radni nie zgłaszali pisemnych wniosków i interpelacji. 

Ad. pkt 25 

W wolnych wnioskach zabierali głos: 

- Pan Michał Kubaiski zapytał czy Zarząd M-G OSP wypracował plan modernizacji zakupu 
sprzętu dla wszystkich jednostek; 
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- Pan Wojciech Chrapek w związku z przebudową drogi 791 zapytał czy do Urzędu GiM 
Koziegłowy został przesłany harmonogram prac, a jeśli nie - proponował wystąpienie o przesłanie 
harmonogramu, bo mieszkańcy i "Jurajska "domagają tego; 

- Burmistrz Pan Jacek Ślęczka wyjaśnił Panu Kubaiskiemu że na Zarządzie M-G temat był 
przedstawiany i ma nadzieję, że dokumenty będą złożone i przedstawione do komisji Rady GiM. 
Podkreślił, że każda jednostka ma prawo wnioskować , a Rada GiM podejmuje decyzje . Taki 
dokument związany z zapotrzebowaniem jednostek powinien być opracowany. Wcześniej były 

przedstawione jednostkom OSP oczekiwania w kierunku przekazania danych odnośnie wyposażenia 
i sprzętu, by rozsądnie dysponować środkami, ale ani jedna jednostka nie przedstawiła stosownej 
informacji .Obecnie ma być dokonana wstępna weryfikacja i przedstawione potrzeby. Podziękował 
jednostce OSP Stara Huta za przekazanie samochodu dla jednostki OSP Mzyki. Wyraził nadzieję, 
że ten samochód będzie służył jednostce OSP w Mzykach przez długie lata; 

- następnie Pan Burmistrz wyjaśnił, że odnośnie remontu drogi 791 wcześniej wystosowane było 
pismo o podział zadania z naciskiem na odcinek Postęp-Lgota Nadwarcie. Odpowiedź wtedy była, 
że po podpisaniu umowy. Ponadto wnioskowano o zamianę kostki na asfalt na ciągu rowerowym; 

- Pan Michał KubaJski zapytał kiedy będzie spotkanie z architektem w sprawie kanalizacji; 

- Pan Burmistrz wyjaśnił, że obecna wersja jest ostateczna, w większości sieć przebiega w drodze 
wojewódzkiej ( przewiert sterowany) , co znacznie podroży koszty inwestycji. Jednak musimy mieć 
projekt, by aplikować o środki finansowe. Mamy tereny wiejskie , możemy skorzystać z pomocy 
w wys. 3 mln zł na 3-4 km sieci, a byliśmy wyłączeni z RPO ze względu na RLM. Na dzień 
dzisiejszy musi być 120 RLM na I km sieci. W Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska 
udzielana jest pożyczka i dotacja i możemy z tej formy pomocy skorzystać. 
Poinformował, ze każdy mieszkaniec może skorzystać z Programu "Czyste Powietrze" i zachęca! do 
korzystania. 

Ad. pkt 26 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk 
zamknęła obrady jedenastej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy, dziękując radnym oraz 
zaproszonym gościom za przybycie i udział w sesji. 
Na tym obrady jedenastej Sesji zakończono. 

Protokół sporządziła: ." .< .OY 
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